
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 26. januar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 309
Ministeren bedes kommentere Rigsrevisionens beretning nr. 6/2014, udgivet
den 14. januar 2015, og de tilknyttede bemærkninger fra statsrevisorerne, der
udtaler kritik af, at der hidtil ikke er taget de fornødne økonomiske hensyn i
forbindelse med planlægningen af vagter og overarbejde hos fjernstyringscen-
tralerne under Banedanmark. Herunder bedes ministeren tilkendegive, hvilke
initiativer der fremadrettet tages for at sikre en effektiv udnyttelse af ressour-
cerne og reducere lønudgifterne.
Links:
http://www.rigsrevisionen.dk/nyheder/2015/januar/beretninger-til-statsreviso-
rerne/
http://www.rigsrevisionen.dk/media/2021610/vagtplanlaegning-i-statslige-insti-
tutioner.pdf

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Horn Langhoff
formand
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